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Vragen van het lid Laçin (SP) aan de Minister en Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over het bericht dat omwonenden van Shell Pernis 
vinden dat de informatievoorziening tekortschiet (ingezonden 14 augustus 
2017). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Omwonenden Shell Pernis hekelen 
informatievoorziening», waarin duidelijk wordt dat omwonenden van Shell 
Pernis forse kritiek hebben geuit over de informatievoorziening omtrent de 
twee recente incidenten die hebben plaatsgevonden?1 Bent u van mening dat 
de informatievoorziening afdoende is geweest? Zo nee, welke leer- en 
verbeterpunten maakt u op uit de ontstane situatie? 

Vraag 2
Kunt u een overzicht geven van de activiteiten die Shell en (lokale) overheids-
organisaties zoals milieu en veiligheidsdiensten hebben ondernomen om 
omwonenden in te lichten over de aard en de ernst van de incidenten die 
eind juli plaatsvonden? Hoe schat u het bereik en de dekking van de 
aanwezige communicatiekanalen in? 

Vraag 3
Is u bekend waarom de veiligheidsregio er niet voor heeft gekozen om een 
NL Alert te versturen? Kunt u zich voorstellen dat dit heeft geleid tot 
onduidelijkheid en onzekerheid bij omwonenden? Bent u voornemens om dit 
communicatiemiddel bij mogelijk toekomstige incidenten wél in te zetten? 

Vraag 4
Is u bekend of de omwonenden zijn geïnformeerd over de fasegewijze 
herstart van de activiteiten van Shell Pernis en, zo ja, worden daarbij ook de 
bevindingen van de interne en externe deskundigen gecommuniceerd? 

Vraag 5
Bent u bereid om de oorzaken van de kortsluiting en het ontsnappen van 
waterstoffluoride zo spoedig mogelijk met de Kamer te delen zodra deze 
bekend zijn?

1 NOS, 9 augustus 2017 (https://nos.nl/artikel/2187298-omwonenden-shell-pernis-hekelen-
informatievoorziening.html)
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